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Bővülő állomány 
a kecskeméti rendőrségen  
Timafalvi László városi kapitány beszámolt a Kecske-
méti Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységéről 
a június 27-ei közgyűlés első napirendi pontjaként. 
Beszámolójából kiderült többek között az is, hogy 
augusztustól húsz fővel nő az állományuk.

Bábszínházak 
találkája 
A Magyarországi Bábszínházak 
16. Találkozójának egyik legna-
gyobb érdeme Kiszely Ágnes, a 
Ciróka Bábszínház igazgatója 
szerint a valós párbeszéd.

Diplomasapkák 
a magasban 
Július 5-én tartották a Neumann 
János Egyetem Diplomaátadó 
Ünnepi Szenátusi Ülését a Cam-
puson. Dr. Fülöp Tamás rektor 
köszöntötte a végzősöket.

4. oldal 10. oldal 9. oldalKÖZGYŰLÉS KULTÚRA VÉGZŐSÖK

Június 26-án kezdődött és 29-ig tartott a nyár egyik legnagyobb főtéri fesztiválja, a Street Food 
Street Art és Borsétány a Hírös Agóra szervezésében. Ahogyan megszokhattuk, a minőségi 
street food ételek, a jó borok és a fi nom pálinkák mellett most is a zene és az utcai művészet 
került refl ektorfénybe. Charlie és Geszti is fellépett a monumentális rendezvényen.

Fergeteges siker volt Kecskemét 
legtrendibb fesztiválja

2–3. oldal

Semmelweis-napi 
kórházi elismerések
Elismeréseket, főorvosi és adjunktusi előléptetéseket, valamint 
osztályvezető főorvosi megbízásokat adott át június 4-én a 
Bács-Kiskun Vármegyei Oktatókórház vezetősége a Semmel-
weis-napi ünnepségén, a Neumann János Egyetem Campusán. 
A rendezvényen megemlékeztek az idén 10 éves Kecskeméti 
Gyógyintézeti Központról is.
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Fotók: Gyenes Kata

Június 24-én ünnepélyes keretek között adták át a Városháza dísztermében Kecskemét június 
9-én megválasztott önkormányzati képviselőinek mandátumleveleit. Képünk első sorában balról: 
Pászti András (Fidesz–KDNP), Engert Jakabné (Fidesz–KDNP), Lévai Jánosné (Fidesz–KDNP), 
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester (Fidesz–KDNP), Laczkó-Zsámboki Angéla (Fidesz–
KDNP), Gyuris Dávid (Szövetség a Hírös Városért Egyesület, a továbbiakban: SZHVE), 
Hódi Zsuzsanna (Mi Hazánk) és Kordik Szabolcs (Magyar Kétfarkú Kutya Párt). Középső sor, balról: 
Sipos László (Fidesz–KDNP), Szamler László (Fidesz–KDNP) és dr. Fekete Gábor (Fidesz–KDNP). 
Hátsó sor, balról: Jánosi István (Fidesz–KDNP), Király József (SZHVE), Nemcsik Mátyás (Fidesz–
KDNP), dr. Papp Zoltán (Fidesz–KDNP) és Leviczky Cirill (Fidesz–KDNP).

ÁTVETTÉK MANDÁTUMAIKAT 
az új képviselő-testület tagjai
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127. évadát zárta a 
Kecskeméti Nemzeti Színház 
396 előadást tartottak ebben az idényben a Kecskemé-ti Nemzeti Színházban, ami négy és félszerese az elvárt 80 előadásnak. „Valóban embert próbáló, színészt pró-báló, de szerencsére nem közönségpróbáló évad volt” – fogalmazott Cseke Péter direktor.

Lírájának
legjavát adta 
Turai Laura verseskötetének bemutatójával zárult június 15-én az Ünnepi Könyvhét kecs-keméti rendezvénysorozata a Katona József Könyvtárban.

Pokorny Lia
önálló estje 
Álló ovációval hálálta meg a kecskeméti közönség június 11-én este, hogy Pokorny Lia megosztotta velük A majdnem tökéletes boldogság receptjét.

13. oldal 12. oldal 14. oldalSZÍNHÁZ VERSEK ELŐADÁS

A június 9-én zajlott önkormányzati választáson ismét magabiztos győzelmet aratott Szemereyné Pataki Klaudia polgármester. Az immár harmadik teljes ciklusát kezdő városvezető, 41,38 százalékkal nyert Király József előtt, aki 29,53 százalékot ért el. Kecskemét régi-új polgármestere az előző ciklusnál is nagyobb Fidesz–KDNP- többséggel lesz jelen az új közgyűlésben, de mint első nyilatkozataiból kiderült a jövőben is fontosnak tartja majd a széles körű együttműködést.

Magabiztosan győzött Szemereyné Pataki Klaudia
és a Fidesz-többség is maradt a közgyűlésben

2–4. oldal

Óriási buli kerekedett 
a 7. Tanévzáró Fesztiválon
Hetedik alkalommal került megrendezésre a Tanévzáró Fesz-tivál, melynek záróprogramjait a Vasútkertben tartották meg. A fi atalok kitombolhatták magukból a tanév fáradalmait, ezzel pedig hivatalosan megnyitották a nyári buliszezont.
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Fotó: Banczik Róbert

A labdarúgó-Európa-bajnokság az Európai Labdarúgó-szövetség (UEFA) négyévente megrendezésre kerülő legfontosabb eseménye. Kecskemét is Eb-lázban ég, a Hírös Agóra előtt kialakított meccsnéző HADóm alatt és a városban több szurkolói pontnál minden nap óriási szurkolótábor van.

5. oldal

Tombol az Eb-láz 
Kecskemét közterein is

OLVASSA AZ INTERNETEN MINDEN NAP!

Gyereknapot szerveztek a Rávágy téren Szarkási kicsik napja 

Épülnek, szépülnek bölcsődéink, óvodáink

Kecskeméti a kiválasztott tartalékos űrhajós VÁLASZTÁS, JÚNIUS 9.  Kecskemét biztonsága és fejlődése a tét 

40.000KÖVETKEZŐ MEGJELENÉS: JÚLIUS 11.

LAPUNK

40.000
PÉLDÁNYBAN JELENIK MEG! KÖVETKEZŐ MEGJELENÉS: SZEPTEMBER 12.

LAPUNK

40.000
PÉLDÁNYBAN JELENIK MEG!

5. oldal

Geszti Péterrel interjút is készítettünk, melynek kivonata a 3. oldalon, teljes változata pedig a Hírös.hu-n olvasható

Dr. Horváth Zsolt, a Bács-Kiskun Vármegyei 
Oktatókórház orvosigazgatója az egyik kitüntetettel
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127. évadát zárta a 
Kecskeméti Nemzeti Színház 
396 előadást tartottak ebben az idényben a Kecskemé-
ti Nemzeti Színházban, ami négy és félszerese az elvárt 
80 előadásnak. „Valóban embert próbáló, színészt pró-
báló, de szerencsére nem közönségpróbáló évad volt” 
– fogalmazott Cseke Péter direktor.

Lírájának
legjavát adta 
Turai Laura verseskötetének 
bemutatójával zárult június 15-
én az Ünnepi Könyvhét kecs-
keméti rendezvénysorozata a 
Katona József Könyvtárban.

Pokorny Lia
önálló estje 
Álló ovációval hálálta meg a 
kecskeméti közönség június 
11-én este, hogy Pokorny Lia 
megosztotta velük A majdnem 
tökéletes boldogság receptjét.

13. oldal 12. oldal 14. oldalSZÍNHÁZ VERSEK ELŐADÁS

A június 9-én zajlott önkormányzati választáson ismét magabiztos győzelmet aratott Szemereyné Pataki 
Klaudia polgármester. Az immár harmadik teljes ciklusát kezdő városvezető, 41,38 százalékkal nyert Király 
József előtt, aki 29,53 százalékot ért el. Kecskemét régi-új polgármestere az előző ciklusnál is nagyobb 
Fidesz–KDNP- többséggel lesz jelen az új közgyűlésben, de mint első nyilatkozataiból kiderült a jövőben is 
fontosnak tartja majd a széles körű együttműködést.

Magabiztosan győzött Szemereyné Pataki Klaudia
és a Fidesz-többség is maradt a közgyűlésben

2–4. oldal

Óriási buli kerekedett 
a 7. Tanévzáró Fesztiválon
Hetedik alkalommal került megrendezésre a Tanévzáró Fesz-
tivál, melynek záróprogramjait a Vasútkertben tartották meg. 
A fi atalok kitombolhatták magukból a tanév fáradalmait, ezzel 
pedig hivatalosan megnyitották a nyári buliszezont.
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A labdarúgó-Európa-bajnokság az Európai Labdarúgó-szövetség (UEFA) négyévente 
megrendezésre kerülő legfontosabb eseménye. Kecskemét is Eb-lázban ég, a Hírös Agóra előtt 
kialakított meccsnéző HADóm alatt és a városban több szurkolói pontnál minden nap óriási 
szurkolótábor van.

5. oldal

Tombol az Eb-láz 
Kecskemét közterein is
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Gyereknapot szerveztek 
a Rávágy téren 
A gyereknapi délutánt elsősorban a kisgyermekes csa-ládoknak szerveztük első alkalommal, de szeretnénk hagyományt teremteni az eseményből, hiszen az ösz-szejövetel óriási sikert aratott – nyilatkozta Jánosi Ist-ván önkormányzati képviselő.

Hőszigetelés 
ajándékba 
Lévai Jánosné képviselő is gra-tulált a Nagyvárad téri családi napon azoknak, akik egy csa-ládi ház hőszigeteléséhez való homlokzati anyagot nyertek.

Szarkási 
kicsik napja 
Az I. Szarkási Gyermeknap szí-nes programdömpingje előtt Leviczky Cirill önkormányzati képviselő köszöntötte a megje-lent kicsiket és nagyokat.

7. oldal 6. oldal 6. oldalKÖZÖSSÉG PÁLYÁZAT RENDEZVÉNY

Átfogó energetikai és műszaki felújításon esik át a Forradalom utcai Csipcsirip bölcsőde. A munkálatok zömét szeptemberig befejezik, így évkezdéskor a kicsik már birtokba vehetik az épületet. Az évzáró ünnepségen Szemereyné Pataki Klaudia polgármester elmondta: az elmúlt években négy teljesen új bölcsőde épült Kecskeméten és hármat felújítottak. Ez a folyamat folytatódik most a Forradalom utcai bölcsődében.

Épülnek, szépülnek bölcsődéink, óvodáink

3. oldal

Kecskeméti a kiválasztott 

tartalékos űrhajós
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester az első magyar űrha-jós, Farkas Bertalan (balról) és a hétfőn bejelentett tartalékos űrhajós, a kecskeméti származású Cserényi Gyula társaságában tavaly ősszel a kecskeméti egyetemen. Cserényi utazhat Ame-rikába a következő magyar űrhajósnak választott Kapu Tiborral, akivel ugyanazt a kiképzést kapják majd. Így a kecskeméti jelöltnek is maradt még esélye kiutazni a világűrbe. Gratulálunk a teljesítményéhez!

Fotók: Banczik Róbert

Kecskemét megállíthatatlanul fejlődik. A választás tétje, hogy ez tovább folytatódhat-e. Nemcsik Mátyás önkormányzati képviselő arra fi gyelmeztet, hogy a baloldalnak a saját gazdagodása  és a kasszakulcs megszerzése a fontos. A megkezdett munka folytatásáról döntünk 2024. június 9-én – nyilatkozta a képviselő.

4. oldal

VÁLASZTÁS, JÚNIUS 9.  
Kecskemét biztonsága 
és fejlődése a tét 

KÖVETKEZŐ MEGJELENÉS: JÚNIUS 6.

LAPUNK

40.000
PÉLDÁNYBAN JELENIK MEG!

Szemereyné Pataki Klaudia polgármester(a háttérben dr. Pataki Mariann, az ESZII vezetője)

KÖVETKEZŐ MEGJELENÉS: JÚLIUS 11.

LAPUNK

40.000
PÉLDÁNYBAN JELENIK MEG!KÖVETKEZŐ MEGJELENÉS: SZEPTEMBER 12.

LAPUNK

40.000
PÉLDÁNYBAN JELENIK MEG!

Ötezres tömeget mozgatott 
meg a JAZZFŐVÁROS 
– Nagyon jó visszajelzéseket kaptam a közönségtől és 
a fellépő zenészektől is. Az új elrendezés a többség-
nek tetszett, és szerencsére az időjárás is kedvezett a 
fesztiválnak – mondja Ittzés Tamás, a nemrég zárult  
JAZZFŐVÁROS ötletgazdája.

A vállalkozások 
támasza 
Gaál József, a Bács-Kiskun 
Vármegyei Kereskedelmi és 
Iparkamara elnöke bízik ab-
ban, hogy a globális gazdaság 
állapota nem lesz rosszabb.

Víziközmű- 
fejlesztések 
A vízvezetékek mellett a telepek, 
szivattyúk közül is sok megújul-
hat – nyilatkozta lapunknak 
Kurdi Viktor, a BÁCSVÍZ Zrt. 
elnök-vezérigazgatója.

12. oldal 8. oldal 7. oldalFESZTIVÁL KAMARA BÁCSVÍZ

A Kodály Művészeti Fesztivál július végén egy héten át kilenc helyszínen, tizenegy főeseménnyel és hét kísérőprogrammal 
várta közönségét. Az idei program a kodályi inspirációra, a szellemi örökség hatásmechanizmusaira épült. A mintegy 
félévszázados múltra visszatekintő Kodály Művészeti Fesztivál a Hírös Agóra rendezésében immár 3. alkalommal látványos 
atmoszférakoncerttel zárult (képünkön), melyen Max Richter Vivaldi recomposed című művét játszotta a Kecskeméti 
Szimfonikus Zenekar Hollókői Huba vezényletével. A szólista Daniel Rowland holland–brit hegedűművész volt.

Külföldi sztárok, hazai csillagok  
a Kodály Művészeti Fesztiválon

11. oldal

Építőipari Nívódíjat  
kapott a Városháza
„A legdrágább kincs, amikor bejönnek ide a kecskemétiek, 
ámulva nézik a Városházát, végül meleg szívvel hagyják el az 
épületet” – mondta Szemereyné Pataki Klaudia azon a tábla-

avató ünnepségen, melyet a gyönyörű szecessziós épületben 
tartottak. A Városháza felújítása műemlék-helyreállítás és -re-

habilitáció kategóriában ugyanis elnyerte a 2023. évi Építőipari 
Nívódíjat. A kiemelkedő szakmai elismerést évente ítélik oda, s 
a hagyomány szerint minden nívódíjas épület falára egy, a díjat 
megjelenítő művészi alkotás és bronzkeretes réztábla kerül. Ezt 
leplezték le július 18-án a Városházán.
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Fotó: Gyenes Kata

Az UEFA-kritériumokat is messzemenően kielégítő, vadonatúj pályát kapott a kecskeméti 
Széktói Stadion. Dr. Filus Andor, a Kecskeméti TE ügyvezetője az átadáson úgy fogalmazott: a 
fejlesztés mérföldkövet jelent a kecskeméti futball történetében, Szemereyné Pataki Klaudia 
polgármester pedig kiemelte: a most átadott pálya pillanatnyilag a legjobb az országban.

4. oldal

VADONATÚJ PÁLYÁVAL  
gazdagodott a Széktói Stadion

Fotó: Gyenes Kata

Fotó: Banczik Róbert
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A Gondosóra Applikáció  

segítségével a biztonság 

és a gondoskodás  

még hatékonyabb  

a hozzátartozónak is.

Töltse le Ön is!
Segítség egy gombnyomással!

gondosora.hu
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l. kapcsolat a Gondosóra-felhasználó  

és a hozzátartozó között

magasabb szintű biztonság

veszélyhelyzet esetén értesítés 

a hozzátartozónak

hasznos információk

ingyenes letöltés
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Főigazgató

Július 29-től dr. Lénárt Endre látja el a főigazga-
tói feladatokat a Bács-Kiskun Vármegyei Okta-
tókórházban. A Kiskunhalasi Semmelweis Kór-
ház főigazgatója addig kapott megbízást, amíg 
lezárul a főigazgatói pályázat. Dr. Gondos Mik-
lós július 15-től távozott a főigazgatói posztról, 
elnyerte ugyanis a Dél-pesti Centrumkórház – 
Országos Hematológiai és Infektológiai Intézet 
főigazgatói megbízását.

Intézményvezetők 

Augusztustól új igazgatók kezdik meg munká-
jukat több kecskeméti oktatási intézményben. 
A Kecskeméti Tankerületi Központ tájékozta-
tása szerint új vezetője lesz többek között a 
Kodály Iskolának, melyet a következő tanévtől 
dr. Ittzés Tamás vezet majd. Összesen 10 iskola 
vezető posztjára írtak ki pályázatot. Az új veze-
tők augusztus 16-tól kezdik meg munkájukat, 
megbízásuk öt évre szól.

Töltőállomás

Az ország legnagyobb e-töltő-hálózatát működ-
tető MVM Mobiliti Kft. Törökbálinton átadta 
első 600 kilowatt összteljesítményű töltőál-
lomását, melyet hamarosan további 9 állomás 
telepítése követ Magyarország különböző hely-
színén, köztük a kecskeméti Auchan áruház kö-
zelében. Az állomások legalább 150 kilowattos 
töltőfejekkel lesznek ellátva, így gyorsabb és 
kényelmesebb töltést tesznek lehetővé.

Rendőrkapitány

Július 16-tól Gama-Kovács Gábor lett a Kecske-
méti Rendőrkapitányság új vezetője, Timafalvi 
Lászlót váltva. Az új rendőrkapitány 1991-ben 
szerelt fel a rendőrség állományába. Nyomozó-
ként kezdte pályafutását, majd a Kiskunmajsai 
Rendőrőrs őrsparancsnok-helyettese, később 
őrsparancsnoka lett. 2024. február 15-től pedig 
a vármegyei Mélységi Ellenőrzési és Közterületi 
Támogató Osztályt vezette.

Építőipari Nívódíjat kapott a felújított Városháza
Folytatás az 1. oldalról

A táblaavatón Frey Lajos, az Épí-
tőipari Nívódíj bírálóbizottságának 
referense elmondta, ezt a díjat a 
szakma adja a szakmának: az Építé-
si Vállalkozók Országos Szövetsége, 
az Építőipari Mesterdíj Alapítvány és 
az Építéstudományi Egyesület mel-
lett számos szakmai szervezet által 
alkotott grémium ítéli oda a rangos 
elismerést.

A beszédből kiderült, hogy az 
építészeti és a művészeti minőség 
bírálata mellett az együttműködést 

is mérlegelte a bizottság, melyet 
Kecskemét esetében kifogástalannak 
ítéltek a szakemberek. Frey Lajos a 
laudációból is olvasott egy részletet: 
„A kecskeméti Városháza épületfelújítá-
sát a város vezetése és a beruházásba 
bevont szakemberek példás alázattal és 
nagy körültekintéssel valósították meg. 
Példaértékű az a lokálpatrióta, urbánus 
és egyben szakmai alázat, ahogy a pro-
jekt szereplői, a főépítész, a tervezők és a 
kivitelezők együttműködtek a beruházás 
megvalósítása során. Mintaértékű, a vá-
ros rangjához méltó épületrekonstrukció 
valósult meg.”

Ezt követően a HÉP-Horváth Épí-
tőmester Zrt. igazgatósági tagja mu-
tatta be a felújítás gyakorlati oldalát. 
Gyenes Balázs elmondta, hogy az 
elmúlt 120 év meghagyta a nyomot 
az épületen, volt olyan terület, ahol a 
födém szakadt le. „A homlokzat már az 
utolsókat rúgta, kezdte ledobni magáról 
a vakolatot és kezdett életveszélyessé vál-
ni” – mesélte az igazgatósági tag, aki 
úgy gondolta, hogy nyomot kellene 
hagyni a munka befejezése után, ezért 
pályáztak a nívódíjra, aminek elnye-
rése feltette a koronát erre az ékszer-
dobozra. Gyenes Balázs hangsúlyozta, 

hogy az eredeti alaprajzot állították 
helyre, még akkor is, ha a később fel-
épült falakat el kellett bontani.

„Ezt az épített örökséget méltó mó-
don hagyjuk az utókornak, nemcsak 
5-10 évre, hanem a következő 2-3 gene-
rációnak is egy komoly, meghatározó 
értéket jelent majd. Van miért büszkének 
lennünk, van mit hagynunk az utókor-
ra, és nyomot hagytunk a város életé-
ben” – szögezte le Szemereyné Pataki 
Klaudia, majd azt is elmondta, hogy 
Orbán Viktor miniszterelnök úgy fo-
galmazott, hogy a kecskeméti Város-
háza Európa legszebbje.

„A legdrágább kincs, amikor bejön-
nek ide a kecskemétiek, ámulva nézik a 
Városházát, végül meleg szívvel hagy-
ják el az épületet” – zárta beszédét a 
városvezető.

Áprilisban, a műemléki világnap 
alkalmából a Városháza egy másik 
rangos elismerésben is részesült. A 
Műemlékek és Műemléki Együttesek 
Nemzetközi Tanácsa, az ICOMOS a 
Városházát a Példaadó Műemlékgon-
dozásért Díjban részesítette az ala-
pos helyreállításért, az épület bemu-
tatásáért, az idegenforgalom méltó 
fogadásáért. Molnár H. Boglárka

KECSKEMÉTI KRÓNIKA

TOVÁBBI KÉPEK

Fotók: Gyenes Kata

Szemereyné Pataki Klaudia polgármester Gyenes Balázs, a felújítást végző  
HÉP-Horváth Építőmester Zrt. igazgatósági tagja
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Az UEFA-kritériumokat is mesz-

szemenően kielégítő, vadonatúj 
pályát kapott a kecskeméti 
Széktói Stadion. Dr. Filus Andor, 
a Kecskeméti TE ügyvezetője 
az átadáson úgy fogalmazott: 
a fejlesztés mérföldkövet jelent 
a kecskeméti futball történeté-

ben, Szemereyné Pataki Klaudia 
polgármester pedig kiemelte: a 
most átadott pálya pillanatnyi-
lag a legjobb az országban.

A kecskeméti pályát korábban sok kri-
tika érte a villámesőzések után felázott 
gyepszőnyeg miatt, ez azonban többet 
nem fordulhat elő. A pálya teljesen új 
rétegrendet kapott, melyben a vízelve-
zetés és a pályafűtés is a legkorszerűbb 
módon van megoldva – az új vízelve-
zetés az UEFA-előírásokat is nagyban 
túlteljesíti. Természetesen maga a 
gyepszőnyeg is vadonatúj, akárcsak 
a körülötte található részek kavicsos 
alapja és műfüves burkolata.

Dr. Filus Andor ügyvezető a július 
24-ei sajtótájékoztatón kiemelte azt 
is, hogy a mintegy 700 millió forintos 
beruházás keretében a korábbi gáz-
fűtésről az új biomassza-fűtőműhöz 
kapcsolódó környezetkímélő távhőre 
álltak át a pálya, valamint az épüle-

tekben található kiszolgáló egységek 
tekintetében is.

A KTE ügyvezetője köszönetet mon-
dott a kormánynak, az MLSZ-nek és 
nem utolsó sorban Kecskemét váro-
sának, mely a beruházáshoz szüksé-
ges önrészt biztosította. Ugyancsak 
megköszönte a helyi vállalkozások-
nak, hogy biztosították a szükséges 
taoforrást.

Szemereyné Pataki Klaudia polgár-
mester hangsúlyozta, hogy nagyon 
magas szintű pálya jött létre, mely 
„Magyarország legjobb minőségű pá-
lyája”. A fejlesztés egy komoly érték-
növelő beruházás volt a kecskeméti 
sportéletben – hangoztatta. A polgár-
mester elmondta, hogy aznap írta alá 

azt a támogatási szerződést, amely a 
karbantartáshoz szükséges további 
eszközpark, többek között speciális 
fűnyírógépek beszerzését hivatott 
biztosítani.

Vámos Tibor, az MLSZ versenyigaz-
gatója a klub életében történelmi 
pillanatnak nevezte az új pálya átadá-
sát, melyhez gratulált. Az új pályán a 
KTE méltóképpen fogadhatja majd 
ellenfeleit – fogalmazott. Vámos Ti-
bor köszönetet mondott a klubnak a 
határidők betartásáért és a konstruk-
tív együttműködésért, valamint a vá-
rosnak, amiért részt vett a beruházás 
finanszírozásában.

A Széktói Stadion új pályája az UE-
FA-sztenderdeknek megfelelően 105 

x 68 méteres, a pálya körül további 1 
méteres élőfüves, majd 4 méteres mű-
füves sávval. A főlelátó felőli oldalon a 
műfüves borítás teljesen a játékoskifu-
tóig, illetve a kispadokig tart, lefedve a 
bemelegítő területet is. A pályát 1 mé-
terrel eltolták a főlelátó felől nézve bal 
irányba, hogy a felezővonal pontosan 
a játékoskifutóval egy vonalban legyen.

A Kecskeméti TE két éve jutott fel 
az első osztályba, ahol mindjárt a 2. 
helyen végzett. A tavalyi szezonban a 
középmezőnyben, a 6. helyen zárták 
a bajnokságot. Idén is elsődleges cél a 
bennmaradás, dr. Filus Andor azonban 
úgy fogalmazott: újra szeretnének tör-
ténelmet írni.

 Borda Máté

Már lázasan készülnek Kecske-

mét környékének települései, 
hisz közeleg a kistérség leg-

nagyobb ünnepe, a Hírös Hét 
Fesztivál. Idén 27. alkalommal 
rendezi meg az Aranyhomok 
Kistérségfejlesztési Egyesület 
a Térségi Kertészeti és Élelmi-
szeripari Kiállítást a fesztivál 
keretében. Augusztus 21–25. 
között újra megkóstolhatjuk 
a térség hagyományos ízeit, 
megcsodálhatjuk és megvá-

sárolhatjuk a mesterek egyedi 
kézműves alkotásait. A kö-

zönség örömére idén is lesz 
gasztrohét, és megválasztják a 
Térség lekvárját is. A kulturális 
seregszemléről Hamzáné Lakó 
Juditot, a Aranyhomok Kistér-
ségfejlesztési Egyesület titkárát 
kérdeztük.

– Hol mutatkoznak be idén a 
kistérség települései a Hírös Hét 
Fesztiválon?

– Ezúttal a Hírös Forrás környé-
ke ad helyet a Térségi Kertészeti és 
Élelmiszeripari Kiállításnak, amelyen 
Kecskemét és térségének 12 telepü-
lése mutatkozik be több mint 100 
kiállítóval, kézműves bemutatókkal, 
kulturális műsorokkal és vásárral. 
Minden évben nagy örömmel készül-
nek erre a rendezvényre, büszkén 
tárják a közönség elé a mezőgazda-
ság, az élelmiszeripar és a kézműves-
ipar minőségi terményeit, termékeit. 
Azért is tartjuk nagyon fontosnak ezt 
a seregszemlét, mert egyre nagyobb 
az igény a tradicionális, helyben ké-
szült élelmiszerekre, amelyek ízlete-
sek, egészségesek és a legmagasabb 
minőséget képviselik. A kiállításon a 
szélesebb közönség is megismerhe-
ti, és reményeink szerint később is 
előnyben részesíti majd ezeket. 

– Melyek a legfontosabb dátumok 
a rendezvényen?

– Augusztus 21-én, szerdán 15 órá-

tól értékeli a szakmai zsűri a telepü-
lések installációit, majd 17 órától az 
„Aranyhomok Színpadon” Papp Zsolt 
György helyettes államtitkár nyitja 
meg a kiállítást. Augusztus 23-án, 
pénteken 16 órakor díjazzuk az ins-
tallációkat. Érdemes azt is tudni, hogy 
minden nap 17 órától mutatják be 
településüket a polgármesterek, ezu-
tán következik kulturális csoportjaik 
műsora. 

– Nyolcadik alkalommal rendezik 
meg a kiállítás keretében az Arany-
homok Térségi Lekvárversenyt. Több 
újdonsággal is készül az egyesület 
ezzel kapcsolatban.

– Idén is szép számmal érkeztek 
nevezések felhívásunkra. A szakmai 
zsűrizés már megtörtént, augusztus 
24-én szombaton 16 órakor derül 
ki, ki készítette idén a „Térség lek-

várját”. A díjátadó után első 
alkalommal rendezzük meg 
a Lekvárfőzők Találkozóját, 
amelyen a tapasztalatcse-
rére is lehetőség nyílik. Az 
érdeklődők megismerked-
hetnek a díjazott lekvárok 
készítőivel és a zsűritagok-
kal is, megtudhatják azokat 
a fortélyokat, amelyektől 
igazán finom lesz a lekvár. 
Egy másik újdonsággal is 
készülünk, idén nem csak 
a zsűri, a fesztiválozók is 
megkóstolhatják a díjazott 
lekvárokat. 

– Nagy sikert aratott az 
elmúlt években a Térségi 
Gasztrohét. Lesz-e folytatás?

– Természetesen idén sem marad 
el ez a programunk, hisz a kiállítás el-
sődleges célja, hogy megismertessük, 
megszerettessük a térség ízeit a nagy-
közönséggel. A Térségi Gasztrohéten 
bemutatkozó települések hagyomá-
nyos ételeikből, desszertjeiből jóté-
konysági vacsorára várják a látogató-
kat. Minden este a kulturális műsorok 
után, 19 órától kóstolhatjuk meg tra-
dicionális fogásaikat a Hírös Forrás 
szökőkútnál. Ráadásul a helyszínen 
megvásárolt főtt ételekkel a látogatók 
támogatják a térség településeinek 
kulturális tevékenységét is.

– Hogyan foglalná össze a kiállítás 
üzenetét?

– A programsorozat legfőbb üze-
nete, hogy méltán lehetünk büszkék 
a kistérség értékeire. A kiállítás meg-
rendezésével azért dolgozunk, hogy 
a látogatók megismerjék a környező 
települések értékeit, sokszínű kultu-
rális kincseit, fedezzék fel turisztikai 
vonzerejét. Célunk, hogy egyre több 
tudatos vásárló keresse itt, a közelben 
a minőségi termékeket, ezzel ugyanis 
nemcsak a helyi térségi gazdákat, kéz-
műveseket támogatják, hanem család-
juk is garantáltan a legjobbat kapja 
majd. Ezért is várunk mindenkit nagy 
szeretettel a 27. Térségi Kertészeti és 
Élelmiszeripari Kiállításra. A helyi éte-
lekhez jó étvágyat, a programokhoz 
pedig jó szórakozást kívánunk a Hírös 
Hét Fesztivál látogatóinak! Legyünk 
mindannyian büszkék a kistérség 
értékeire! 

További információk:
www.aranyhomok.hu/hiroshet

Idén is lesz gasztrohét a Térségi  
Kertészeti és Élelmiszeripari Kiállításon

Az UEFA elvárásait felülmúló 
pályát kapott a Széktói Stadion

Fotók: Banczik Róbert

TOVÁBBI KÉPEK

A gasztrohét ínyencségei
Helvécia szerdán csülökpörkölttel, 
Tiszakécske pedig Fejedelmi hagyo-
mányos kenyérrel készül a gasztro-
hétre, csütörtökön pedig megkóstol-
hatjuk a felsőlajosi pásztortarhonyát 
és a híres lajosmizsei tejespitét is. 
Bugac keménylebbenccsel kedves-
kedik a látogatóknak pénteken, 
Nyárlőrinc csülökpörköltet készít, 
Lakitelek pedig Bólyai túrós lepényt 
és békebeli burgonyás pogácsát süt 
a fesztiválra. Tiszaalpár bográcsában 
halászlé rotyog majd, Matkó pedig 
baracklekváros süteménnyel kápráz-
tatja el a fesztiválozókat szombaton. 
Vasárnap kóstolhatjuk meg a kunba-
racsi babgulyás és a bugacpusztahá-
ziak ínycsiklandozó palacsintáját. 

Szemereyné Pataki Klaudia polgármester, dr. Filus Andor,  
a Kecskeméti TE ügyvezetője és Vámos Tibor, az MLSZ versenyigazgatója

Jobbról interjúalanyunk, Hamzáné Lakó Judit,  
az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület titkára
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Augusztus 18-áig lehet csatla-
kozni a Varázstáska akcióhoz

Augusztus 18-áig lehet csatlakozni a Varázstáska akcióhoz! A jótékonysági 
tanszergyűjtő kezdeményezést már negyedik alkalommal rendezik meg 
Kecskeméten. Az önkormányzat szervezte akcióban már 250 rászoruló gyer-
meknek nyújtottak segítséget, évente több mint 5 millió Ft értékben.

Tegyél duplán tanszert a kosaradba, és va-
rázsold örömtelivé egy rászoruló gyermek 
tanulását! – ezzel a jelmondattal indította 
útjára az önkormányzat a Varázstáska jó-
tékonysági tanszergyűjtő akcióját. A négy 
éve sikeresen működő kezdeményezéshez 
több civil szervezet és cég is csatlakozott. 
Az akció keretében már sikerült 250 rászo-
ruló gyermeknek segítséget nyújtani a tan-
évkezdéshez, évente több mint 5 millió Ft 
értékben.

– Ez a jótékonysági akció nagyon haté-
kony lett, nagy népszerűségnek örvend. Az 
elmúlt négy évben legalább 250 gyermeket 
tudtunk támogatni, évente 4,5-5 milliós ado-

mány gyűlt össze – árulta el Engert Jakabné 
alpolgármester.

A Varázstáska akció augusztus 18-áig 
tart, eddig várják a felajánlott tanszereket 
az adományozóktól a gyűjtőpontokon. Az 
esemény keretén belül lehetőség nyílik a 
komplett tanszerlista megvásárlására, de 
pénzadománnyal is támogatható az akció.

Felajánlható többek között írószer, szá-
mológép, festékek, füzetborítók, címkék, 
tornazsákok, irattartó mappák, tisztasági 
felszerelés és uzsonnás dobozok.

(A részletes tájékoztató és a gyűjtőpontok 
listája a Hírös.hu-n olvasható.)

 Balanyi Rózsa Katalin

Az 1456-os nándorfehérvári 
diadal emléknapját ünnepel-
ték a közelmúltban a Hunyadi 
János téren, ahol ez alkalomból 
visszahelyezték a Hunyadi-szo-

boregyüttes részét képező, 
korábban ellopott szekérkere-

ket, és felgyulladt az a három 
lámpa is, melyek mostantól 
minden éjjel megvilágítják a 
lovas szobrot, valamint a közeli 
haranglábat. Az eseményen 
részt vett Szemereyné Pataki 
Klaudia polgármester is.

A július 22-én tartott megemléke-
zés kezdetén Szabó Sándor tároga-
tóművész kíséretével elénekelték 
a Himnuszt, majd Pászti András, 
Hunyadiváros önkormányzati kép-
viselője köszöntötte a jelenlévőket. 
Felidézte, hogy a Hunyadi János-em-
lékművet, Kiss István szobrászmű-
vész alkotását 1985-ben helyezték el 
az akkor még Április 4-e térnek neve-
zett parkban.

Pászti András megköszönte 
Timafalvi László volt kecskeméti 
rendőr kapitány munkáját a szobor-
kompozíció részét képező, idén 
februárban eltulajdonított sze-
kérkerék felkutatásában, valamint 
Lakatos Pál szobrászművész restau-
rációját. Ugyancsak köszönetet 

mondott a hunyadivárosi 
Fázis-Elektro Bt.-nek a három 
lámpa felajánlásáért és üzembe 
helyezéséért, valamint a Kecskeméti 
Városüzemeltetési Nonprofit Kft.-nek 
és ügyvezetőjének, Boros Gábornak 
közreműködésükért.

Szelei Mózes, a Bolyai János Gim-
názium tanulója Arany János Mátyás 
anyja című versét szavalta el, majd 
Bán János – aki szerzőként Bán Mór 
néven jegyzi a népszerű Hunyadi-re-
génysorozatot – tartott emlékezőbe-
szédet, melyben felidézte a nándor-
fehérvári diadal izgalmas részleteit, 
kiemelve, mennyire fontos, hogy tör-
ténelmi sikereinkre is emlékezzünk, 
ne csak tragédiáinkra. Beszéde végén 
megjegyezte, hogy éppen aznap vet-
ték fel a Pannonia Studióban a Hu-
nyadi-tévésorozat zenéjét. A Bán Mór 
könyvei alapján készülő grandiózus 
filmsorozat várhatóan év végén kerül 
képernyőre.

A megemlékezésen közreműkö-
dött a Kiskun Huszár és Honvéd 
Hagyományőr Egyesület. Az ese-
mény végén egyik tagjuk helyezte el 
Kecskemét városa, a Hunyadivárosi 
Tanácsadó Testület, a Hunyadivárosi 
Nyugdíjas Klub és az Akikért a déli 
harang szól a Hunyadivárosban Egye-
sület közös koszorúját.

Az Országgyűlés 2011. július 7-én 
nyilvánította július 22-ét a nándorfe-
hérvári diadal emléknapjává a győze-
lem 555. évfordulójának tiszteletére. 
A kecskeméti megemlékezést min-
den évben a Hunyadi téren álló szo-
boregyüttesnél tartják.

 Borda Máté

Közvilágítást kapott a Hunyadi tér és  
a szekérkerék is visszakerült a helyére

Fotók: Banczik Róbert

Pászti András, Hunyadiváros önkormányzati képviselője, Szilágyi Róbert,  
a városrészi közhasznú egyesület elnöke, Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  
és Bán Mór, a népszerű Hunyadi-sorozat szerzője
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Az orvosok 

átlagbére

2010 és 2024 között

több mint

hatszorosára

emelkedett.
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A következő időszakban 
jelentős fejlesztések várhatók 
az országos, így a kecskeméti 
víziközmű-hálózatban is, 
a vízvezetékek felújítása 
mellett a telepek, szivattyúk 
közül is sok megújulhat 
– nyilatkozta lapunknak 
Kurdi Viktor, a BÁCSVÍZ Zrt. 
elnök-vezérigazgatója.

Július folyamán a Könyves Kálmán 
körúton néhány napos különbséggel 
háromszor volt csőtörés, aminek kö-
vetkeztében jelentős mennyiségű víz 
szivárgott el, és egy ház gyakorlati-
lag lakhatatlanná vált. Kurdi Viktor 
szerint a sajnálatos eset rámutat a 
vízhálózat fejlesztésének szükséges-
ségére, amire a következő időszakban 
többletforrás áll rendelkezésre. Ennek 
hátterében egy miniszteri rendelet áll, 
mely hosszú évek után lehetőséget te-
remtett a nem lakossági fogyasztók 
díjtételeinek emelésére és egysége-
sítésére. Ez olyan lehetőséget jelent 
a szolgáltató cégeknek, így a BÁCS-
VÍZ-nek is, amelyet a meglévő rend-
szerek felújítására tudnak fordítani.

Kecskemét több száz kilométer 
hosszúságú víziközmű-hálózatának 
átlagéletkora 50-60 év körül mozog. 
Országos összehasonlításban viszony-
lag jónak mondható, 15% alatti a szi-
várgási arány (hálózati vízveszteség), 
de ennél is tovább kell mérsékelni a 
veszteséget – mutatott rá Kurdi Vik-
tor. A szakemberek rendszeresen 
monitorozzák a hálózatot, ez alapján 

kockázati besorolást végeznek, és így 
döntik el, mely szakaszokat újítják fel 
legelőször. A Könyves Kálmán körúton 
történt sorozatos csőtörések nyomán 
előre sorolták ezt a szakaszt, és mint-
egy 60-70 méteren megújult a vezeték 
– a rekonstrukció éppen lapzártánk-
kal egy időben ért véget.

Az itteni csőtörés azért okozott 
ilyen mértékű vízveszteséget, mert az 
I. számú vízműtelep közvetlen köze-
lében történt. Ezen a telepen végzik 
a betáplálást, így a telep közelében 
magasabb a nyomás és nagyobb a 
gerincvezetékek átmérője is. Ha pél-
dául Matkópusztán történik hasonló 

csőtörés, ott jóval kisebb mennyiségű 
víz folyik el – mutatott rá Kurdi Vik-

tor. A vezeték azért is túlterhelt volt, 
mert a kánikula miatt megnöveke-
dett a vízfogyasztás. A tapasztalatok 
szerint egy egyhetes hőséghullám 
mintegy 25-30%-kal emeli meg a víz-
fogyasztást Kecskeméten. Ha ebben 
az időszakban nem jön hidegfront, és 
még egy hétig tart a forróság, akkor 
további 20% körüli fogyasztásnöveke-
dést szoktak regisztrálni – mondta a 
vezérigazgató.

Attól szerencsére nem kell tartani, 
hogy elfogy a víz: a BÁCSVÍZ csúcska-
pacitása Kecskeméten 40 ezer köbmé-
ter/nap, és a legmelegebb napokon is 
„mindössze” 31 ezer köbméter víz fo-
gyott idén a városban. Spórolni ugyan-
akkor fontos lenne, mert a víz korláto-
zott természeti erőforrás, különösen 
itt, a Duna–Tisza közén. A takarékos-
kodásban pedig mi, lakosok tehetünk 
a legtöbbet, hiszen az össz fogyasztás 
mintegy 70%-át a lakosság adja, míg az 
ipar csupán 30%-ért felelős.

„Villámárvizek vannak, tudomásul kell venni, hogy lesznek elönté-

sek, és csapadékvízből lesz az a mennyiség, amit nem tud azonnal 
elvezetni a rendszer!” – nyilatkozta a Kecskeméti Médiacentrum-

nak Hegedűs László. A Bácsvíz Zrt. csatornahálózati üzemveze-

tőjét a július közepén átélt vihar miatt kerestük meg, amikor az 
aluljáróban ismét megállt a víz. A szakember hangsúlyozta, amíg a 
2021-es felújítás előtt akár egy napot, addig most már csak 2-3 órát 
kell várni, hogy megtisztuljon az aluljáró.

A városban évtizedekig probléma volt 
a Horthy-korszakban épült aluljáró-
ban felhalmozódó csapadékvíz elve-
zetése. 1982-ben, a szocializmusban 
is napirendre került a kérdés, de ak-
kor erre nem találtak megoldást, egé-
szen 2021-ig.

– Az aluljáró csapadékvíz-elve-
zetését 4 darab átemelő biztosítja, 

amelyek egy 600 milliméter átmérőjű 
gravitációs csatornába továbbítják a 
csapadékvizet az aluljáróból – kezdte 
a történeti visszatekintést Hegedűs 
László, a Bácsvíz Zrt. csatornahálózati 
üzemvezetője. – Ezek az átemelők a 
MÁV Zrt. területén helyezkednek el, a 
társaság tulajdonában vannak, viszont 
önkormányzati utakról szívják el a 
vizet. Ezért a felek együttműködési 
megállapodást írtak alá 2019-ben, mi-
szerint a város vette át az üzemelte-
tést, a Bácsvíz Zrt. pedig a gyakorlat-
ban végzi el a feladatokat – ismertette 
a szakember.

Kecskemét úgy kapta meg a rend-
szert, hogy az nem megfelelően mű-
ködött, ezért 2021-ben egy nagyobb 
felújításon esett keresztül. – Kis tel-
jesítményű, elavult szivattyúk szívták 
a vizet, melyeknek a karbantartását 
időnként elvégezték ugyan, de hiá-
nyosságok mutatkoztak a műszaki 
tartalomban: szűk nyomóvezetékek 
biztosították a szivattyúk elvezeté-
sét, ezekbe pedig nem építettek visz-
szacsapó szelepeket, vagyis ha leállt 
az átemelő és a befogadó csatorna 
tele volt, akkor vissza tudott folyni a 
csapadékvíz az aluljáróba. Tehát sok 
műszaki dolgot kellett felújítani – me-
sélte a történteket Hegedűs László.

Hozzátette: megnehezítette a fel-
adatok elvégzését, hogy amíg az a 
két átemelőrendszer, amelyek a vá-

rosközpont felől helyezkednek el, 
könnyen megközelíthetők – hiszen 
az úttest mellett, a vasúti pályates-
tektől távol találhatók –, addig a 
másik kettő, amelyek a Hunyadivá-
ros felől vannak, azok bent vannak 
a vasúti pályatestek között. Ezért az 
utóbbiaknál a nagyobb felújítást nem 
sikerült elvégezni. Ott csak a szivaty-
tyúkat újították fel és építették be a 
visszacsapó szelepeket. Magát a nyo-
móvezetéket nem lehetett nagyobbra 
bővíteni, így a szivattyúk kapacitását 
sem lehetett növelni. Ehhez fel kellett 
volna szedni a síneket, aminek több 
száz milliós költsége lett volna, illet-
ve a nagyfeszültségű vezetékek alatt 
sem egyszerű dolgozni: vágányzárra, 
áramtalanításra lett volna szükség. A 
város felől azonban nagyobb teljesít-

ményű szivattyúkat helyeztek el, és a 
nyomóvezetékeket is nagyobb telje-
sítményűre cserélték.

Ehhez társul még, hogy „villámár-
vizek továbbra is vannak, tudomásul 
kell venni, hogy lesznek elöntések, 
és lesz az a mennyiség, amit nem tud 
azonnal elvezetni a rendszer! Az alul-
járó 6 méterrel mélyebben van, így 
elkerülhetetlen, hogy oda folyjon le 
a csapadék!” – szögezte le Hegedűs 
László.

– Vegyük példának a legutóbbi vi-
hart. Akkor 18-19 mm eső esett egy 
óra leforgása alatt, ez egyhavi adag. 
Azonban, ha ez a nagy mennyiség 
ilyen rövid idő alatt szakad le az ég-
ből, nincs az a szivattyú, amely azt 
rögtön elvezeti. Az említett viharban 
Kecskemét területét nézve 400 ezer 

köbméter csapadékvíz esett le. Ennek 
a fele hullik le olyan területre, ahol 
burkolat van, és ahol szükség van el-
vezetésre. 200 ezer köbméter vizet 
pedig nem képes ilyen rövid idő alatt 
elszivárogtatni a rendszer, figyelembe 
véve a város domborzati adottságait – 
részletezte a szakember.

A felújítás előtti állapotában a köz-
műnek akár egy napig is eltartott, míg 
a vizet elszivárogtatta. Most azonban 
ez az idő pár órára rövidült, az emlí-
tett esőzésnél 2-3 óra alatt eltűnt a 
csapadékvíz az aluljáróból. 2021 előtt 
a víz akár 1 méteres is lehetett, most 
azonban 30-40 cm körül megáll. Ami 
szintén a felújításnak köszönhető, 
vagyis sokat javult a helyzet a korábbi 
állapotokhoz képest.

 Molnár H. Boglárka

JELENTŐS FEJLESZTÉSEK VÁRHATÓK  
a kecskeméti víziközmű-hálózatban

A felújítás óta hamarabb tisztul az aluljáró

Rajtunk is múlik  
a vízelvezetés…

„Nagyon fontos, hogy közel 400 
km csapadékvízelvezető-hálózat 
és 4000-5000 víznyelő akna van 
Kecskeméten, melyek tisztán tar-
tása közös ügy. Azok, akiknek a 
háza előtt van ilyen vízelvezető 
akna, tartsák tisztán a környeze-
tét, a faleveleket és a földet seper-
jék el rendszeresen körülötte” – 
kéri Hegedűs László a lakosságot.

A következő időszakban a vízveze-
ték-hálózat alábbi szakaszai újul-
hatnak meg Kecskeméten:
– Könyves Kálmán körút
– Kada Elek utca
– Rendőrfaluban 20 utca
– Szeleifaluban mintegy 13 utca

Kurdi Viktor, a BÁCSVÍZ Zrt. 
elnök-vezérigazgatója

Fotó: Banczik Róbert
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Összefogásban létezni mindig maga-

sabb szintű állapot, mint egyedül pró-

bálkozni. Ez a gazdasági élet szereplőire 
éppen úgy igaz, mint az élet bármely 
más területén. Gaál József, a Bács-Kis-

kun Vármegyei Kereskedelmi és Iparka-

mara elnöke bízik abban, hogy a közeljö-

vőben a globális gazdaság állapota 
nem lesz rosszabb, hogy a nemzetközi 
kereskedelmi együttműködések meg-

maradnak, és a környezetünkben lévő 
konfliktusok nem lesznek a jelenleginél 
is rosszabb hatással a kereskedelmi 
kapcsolatokra. Mindezzel együtt reméli, 
hogy a gazdaság, és ezáltal a vármegyei 
vállalkozások helyzete javulni tud. 

– Újabb négy év telt el a legutóbbi kamarai 
tisztújítás óta. Hol tart most Bács-Kiskun vár-
megye gazdasága az előző évekhez viszonyítva?

– 2020-ban a koronavírus-világjárvány meg-
hozta a recessziót. Március közepén a hazai 
vendéglátás, szállodaipar szinte térdre rogyott, 
akárcsak a szolgáltató szektor egy része. Tavasz-
szal a kamara néhány nap alatt egy azonnali cse-
lekvési programot tett le a kormány asztalára. 
A hazai kamarai képviseleti rendszer közös cé-
günkkel, a KAVOSZ Zrt.-vel, a kormánnyal és az 
MNB támogatásával új, rendkívül kedvezményes 
Széchenyi Kártya hitelkonstrukciókat vezetett 
be a vállalkozók számára. Ősszel a vírus második 
hullámát már felkészülten várhatta a gazdaság 
nagyobb része.

A kormányzati intézkedések egy része 2021- 
ben is a kamara javaslatai alapján született meg. 
Az ország GDP-je ennek is köszönhetően visz-
szaállt a 2019-es szintre. A turizmus és a ven-
déglátás megsínylette ezt az időszakot, ugyan-
akkor az informatikai, a logisztikai, a gyors 
szállítást végző vállalkozások szárnyaltak. Az 
ipari termelők is sok kihívással szembesültek, 
hiszen a nyersanyag- és energiaárak jelentősen 
emelkedtek, a munkaerőhiány pedig továbbra is 

érezhető volt. A beszállítói láncok, tranzitutak 
rövidülése következtében ugyanakkor új lehető-
ségek jelentkeztek a kelet-közép-európai cégek 
számára. Mi a kamaránál igyekeztünk segíteni, 
hogy a cégek válságállóbbak legyenek.

Kamarai tevékenységünk kiemelt része a 
szakképzés, e területen sok olyan programot 
szerveztünk, amelyekkel jövőképet mutattunk a 
fiataloknak. A Neumann János Egyetemmel kö-
zös projektet indítottunk el. Ennek keretében az 
egyetemi gazdasági képzést gyakorlati oldalról 

tovább erősítjük, folytatva a 
„Kamarával a vállalkozáso-
kért” elnevezésű kurzust.

Amikor beköszöntött a 
2022-es év, tudtuk, hogy 
továbbra is a kihívások idő-
szakát éljük. A kamarai ér-
dekképviselet vezetése bí-
zott abban, hogy az ország 

irányítói továbbra is figyelembe veszik javaslata-
inkat, amelyek a kamara tagjaitól, a cégektől in-
dultak. Az előző két évben ilyenek voltak a mun-
kahelymegtartó „kurzarbeit”, a kedvezményes 
fejlesztési források rendszerének kialakítása, az 
adó- és járulékcsökkentések terve, 2022-ben pe-
dig a kamara javaslatára bevezetett kamatplafon 
és a Széchenyi Kártya Program folytatása.

2023-ban, az energiaválság és az infláció 
időszakában energiahatékonysággal foglalkozó 
szakmai programokat szerveztünk, a cégek szá-
mára energetikai szakértőt biztosítottunk, cso-
portos energiabeszerzéseket szerveztünk. Köz-
tudott, hogy szervezetünk 
volt a bölcsője az Országos 
Vállalkozói Mentorprogram-
nak. Régiónkban közel 700 
cég vett részt a programban, 
ez országosan is kimagasló. 

Nagy jelentősége volt 
2023-ban is a finanszírozási 
kérdéseknek. A Széchenyi 
Kártya termékei a piacon 
messze a legjobb feltételekkel tudtak és tudnak 
azóta is forrást biztosítani a vállalkozásoknak. 
A kamara kezdeményezte a cégek számára a 
nemzetközi vásárokon, kiállításokon való rész-
vétel támogatását. Javasoltuk a vállalkozások 
energiatámogatását, amely által a kkv-k számára 
a növekmény felét a kormány finanszírozza. Ja-
vaslatunkra a második körben ebbe a vendéglátó 
vállalkozások is bekerültek.

2024-ben egy kihívásokkal teli év kezdődött 
egy nehéz időszak után. Az üzleti szféra szerep-
lőinek nem könnyű lelkileg kezelni a naponta 
változó új helyzeteket. A vállalkozások vezetői 
a nehézségek ellenére is teszik a dolgukat. Saj-
nos be kell kalkulálnunk mindannyiunknak azt, 
hogy a geopolitikai turbulenciák nem fognak 
csökkenni.

A hazai üzletemberek edzettek. A pandémia, 
az inflációs robbanás, az energiaválság, a mun-
kaerőhiány mindennapos gondjai, a költségek 
változásai válságállóvá tették a cégek, a vállal-
kozások nagy részét. A piacok azonban kiszá-
míthatatlanok, az értékláncok sok területen 
megszakadtak. Ugyanakkor ezek a kihívások 
újratervezésre ösztökélték a magánszektor sze-
replőit, akik előrébb hozták a későbbre tervezett 
beruházásokat, növelve a hatékonyságot, széle-
sítve a digitalizációs folyamatokat, bevezetve 
és felhasználva a mesterséges intelligencia által 
kínált szakmai megoldásokat. Felértékelődött a 
biztonság fogalma. Magyarország napjainkban a 
béke szigete, egy stabil pont Európában. Ennek 
is köszönhető, hogy sok befektető találja Ma-
gyarországot ideális célországnak.

– Melyek azok a kamarai szolgáltatá-
sok, amelyek támaszt és segítséget adnak a 
vállalkozásoknak? 

– Tevékenységünk teljes köre elérhető min-
den hozzánk tartozó vállalkozás számára. A 
kamara már a kezdeti lépéseknél segít, vagyis a 
vállalkozás indítása folyamatában is lehet ránk 
számítani. Ha megkeresnek bennünket, teljes 
körű tanácsadással tudunk szolgálni gazdasági, 
pénzügyi, adózási, hitelhez jutási kérdésekben, 
üzleti partnert keresünk, pályázati információk-
kal is segítjük a gazdaságfejlesztési igényeket. 
Éves szinten több száz, 80 százalékában ingye-
nes szakmai rendezvényt, tájékoztató előadást 
szervezünk több ezer vállalkozás számára az 
őket érintő aktuális témákban. Rendszeresen 
hirdetünk felnőttképzési és mesterképzési kur-
zusokat, és okmányhitelesítést is végzünk. Kije-
lenthetjük tehát, hogy minden vállalkozás épít-
hető a kamarai szolgáltatások segítségével.

Egy új utat mutatunk 2024-ben, amikor is 
„Szövetségben a vállalkozókkal” címmel egy 
széleskörű vállalkozásfejlesztési projektsorozat 
indult el országszerte. Projektünkkel szeretnénk 
a vállalkozások fejlődését az állandóan változó 
gazdasági környezetben a továbbiakban is aktí-
van támogatni.

Hosszú évek óta töretlen a sikere a Széchenyi 
Kártya Programnak. Az értékesítési mutatókat 
tekintve országos összehasonlításban folyama-
tosan az élen járunk. Ebben kiemelt szerepe van 
a kecskeméti ügyfélszolgálatunkon kívül képvi-
seleteink munkatársainak. Baján, Kalocsán és 
Kiskunhalason működtetünk teljes jogú irodákat 
az ottani vállalkozások kiszolgálására.

– A kamara kiemelt, hangsúlyos tevékenysé-
ge a szakképzés.

– A kamara pályaorientációs tevékenysége 
kiemelt hangsúlyt kap a szakképzési munká-
ban. Elkötelezett kollégáim a vármegye számos 
pontján segítik a 7. és 8. osztályos diákokat a 
pályaválasztásban. Osztályfőnöki órákat tartunk, 
Ágazati Kalauz kiadványunk a gyermekek számá-
ra is érthető összefoglaló az iskolarendszerről, 
az ágazatokról és a szakmákról. Nyaranta Szaki 
Táborokat szerveztünk, minden tavasszal pedig 
több száz fiatalt utaztatunk a Szakma Kiváló Ta-
nulója Verseny döntőjére.

Felnőttképzési tevékenységünkben a Neu-
mann János Egyetemmel közös kurzusunk és 
a vármegyei szintű fenntarthatósági szakem-
berképzés mellett kiemelendő a mesterkép-
zésünk, hiszen a mesterlevél a „szakmák dip-
lomája”, az elérhető legmagasabb végzettség, 
amely stabil egzisztenciát biztosít, egyúttal 
hozzájárul a térség gazdasági fejlődéséhez és a 
munkahelyteremtéshez.

– A Bács-Kiskun Vármegyei Kereskedelmi és 
Iparkamara szívügye az értékek tisztelete, a ki-
emelkedő teljesítmény elismerése, valamint a 
társadalmi felelősségvállalás.

– Kamarai életünk fontos része, hogy rávilá-
gítsunk a vállalkozások értékteremtő munkájá-
ra, és ismerjük el a legkiválóbbak teljesítményét. 
Előbbire példa a 2002 óta évente megjelenő 
TOP 100 kiadványunk, amely a gazdasági adatok 
tükrében értékeli a munkaalapú gazdaságot. A 
kimagasló teljesítmény elismerésére kiváló al-
kalom a decemberi küldöttgyűlésünk. Az ünnep 
keretében részesülnek a kamarai jótékonysági 
Hírös Vacsora bevételéből a szakképzésben ki-
emelkedő teljesítményt nyújtó, ám szociálisan 
hátrányos helyzetű tanulók.

Fennállásunk közel 
30 éve alatt megta-
nultuk: összefogás-
ban létezni mindig 
magasabb szintű ál-
lapot, mint egyedül 
próbálkozni. Hiszem 
azt, ha erősödik az 
együttműködés kul-
túrája, akkor az a ter-
melékenységre is po-
zitív hatást gyakorol. 

A kamara a vállalkozások támasza, 
az együttműködés katalizátora

Tevékenységünk teljes köre elérhető 
minden hozzánk tartozó vállalkozás 
számára. A kamara már a kezdeti 
lépéseknél segít…

„

Kamarai életünk fontos része, 
hogy rávilágítsunk a vállalkozások 
értékteremtő munkájára, és ismerjük 
el a legkiválóbbak teljesítményét.

„

Interjú Gaál Józseffel,  
a Bács-Kiskun Vármegyei Kereskedelmi 

és Iparkamara elnökével

Fotó: Banczik Róbert
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ELŐZETES PÁLYÁZATI FELHÍVÁS
A KIK-FOR Kft. nyilvános pályázatot hirdet 

az alábbi, piaci alapú önkormányzati 
bérlakás bérleti jogának a megszerzésére:

– 2 db Homokbányai bérlakás.

Ezenfelül az alábbi piaci alapú bérlakásokat hirdetünk a 

törvényben meghatározott állami vagy önkormányzati 

feladatkörben foglalkoztatott fiatal munkavállalók 
részére: 

– 2 db Homokbányai bérlakás

– 1 db Széchenyivárosi bérlakás

– 1 db Műkertvárosi bérlakás
– 1 db Rávágy téri bérlakás

A pályázat időtartama:  
2024. augusztus 01. – 2024. augusztus 15. napjáig.

Érdeklődni 2024. augusztus 01. napjától lehet  
a 06 76/487-522 (3 menü), illetve  

a +36 20/503 86 79 telefonszámon.

Továbbá a pályázat indulásának napjától a www.kikfor.hu oldalról letölthető  
a pályázati anyag, valamint a beadáshoz szükséges formanyomtatványok.

Dr. Fülöp Tamás: Minden várakozást felülmúlt 
A JELENTKEZÉSEK SZÁMA A NEUMANNRA
Töretlen a kecskeméti Neumann János Egyetem népszerűsége a 
diákok között. A 2024-es felvételi ponthatárok kihirdetése után a 
kecskeméti egyetem idén is a tavalyi rekordjelentkezési számot 
érte el, a 2024. július 24-én kihirdetett ponthatárok alapján 1655 
diák kezdheti meg felsőfokú tanulmányait.

Továbbra is a legnépszerűbb in-
tézmények között szerepel a hazai 
felsőoktatás rangsorában a Neu-
mann János Egyetem. Míg országo-
san csökkent, addig a kecskeméti 
egyetem növelni tudta a felvételt 
nyert hallgatók létszámát. Mindez 
azt is jelenti, hogy az elmúlt hetek 
sorrend-módosítási lehetőségével 
sem lett kevesebb az eredetileg a 

Neumannra jelentkező diákok szá-
ma, sőt az intézmény más egye-
temre jelentkezőket is Kecskemétre 
csábított.

– A karok vonzereje tovább nö-
vekedett az elmúlt időszakban, és 
nagyon büszkék vagyunk arra, hogy 
megőrizte piaci pozícióját a Neu-
mann János Egyetem. Tejesen más 
rendszerben zajlott az idei általános 

felvételi eljárás, mindezek mellett is 
fantasztikus eredményt értünk el, a 
végleges jelentkezési adatok alap-
ján 1655 hallgató választotta a mi 
egyetemünket, és több mint 5 ezren 
voltak olyan diákok, akik valamilyen 
formában megjelölték a Neumannt – 
összegezte dr. Fülöp Tamás, a Neu-
mann János Egyetem rektora.

A most felvett hallgatói létszám-
mal, illetve a pótfelvételi eljárás so-
rán várható új hallgatókkal, valamint 
a külföldről érkező diákok beisko-
lázásával már biztosan meglesz a 
tervezett 2000 új hallgató az ősszel 
induló szemeszterben.

– Egyetemünk vonzereje folya-
matosan növekszik. Jelentősen nö-
vekedni fog a külföldi hallgatóink 
száma is. Várhatóan 300 külföldi 
hallgató érkezik majd hozzánk, és 
kezdi meg, illetve folytatja tanulmá-
nyait 2024 őszén a Neumann János 
Egyetemen. Ez a jelenlét nagyon ko-
moly háttérmunkának az eredménye 
– emelte ki a rektor.

Akik pedig nem jutottak be az 
egyetemre, azok július 30. és augusz-
tus 7. között a pótfelvételin jelent-
kezhettek a felsőoktatási intézmény-
be. A GAMF Műszaki és Informatikai 
Kar, a Kertészeti és Vidékfejlesztési 

Kar, valamint a Gazdaságtudományi 
Kar négy képzési formában, beleért-
ve a doktori iskolát is, összesen 26 
szakkal várja a diákokat, amelyek kö-
zül többet angol nyelven is hallgat-
hatnak a tanulni vágyók.

 Molnár H. Boglárka

Ismét megtartotta a Pont Ott 
Partit a Neumann János Egye-

tem. A Deák Ferenc téren fel-
állított HA Dóm kupolája alatt, 
valamint a Hírös Agóra bejárata 
melletti kivetítőn követhették 
figyelemmel a fiatalok az ered-

ményeket, melyeket este 8 óra-

kor tettek közzé. A végén csupa 
mosolygós, örömkönnyeket 
hullajtó diákokat láttunk, akik 
szeptembertől megkezdhetik 
az életüket olyannyira megha-

tározó egyetemi éveket.

„Bízunk abban, hogy sokan választot-
ták Kecskemét egyetemét, a Neumann 
Jánost, amely egyre népszerűbb” – 
kezdte az eredmények kihirdetése 
előtt dr. Fülöp Tamás. A Neumann 
János Egyetem rektora hangsúlyozta, 
hogy „egy valódi egyetemi város fej-
lesztésén dolgozunk közösen új sza-
kokkal, új angol nyelvű, nemzetközi 
képzésekkel.” Az egyetem jelenléte a 
magyar felsőoktatásban egyre hang-
súlyosabb – ismertette a rektor, majd 
a fiatalokhoz fordulva kifejtette: „Re-
mélem ma sokaknak az álma teljesül! 
Az egyik legdinamikusabban fejlődő 
intézmény a miénk, ezt igazolja az is, 
hogy csatlakoztak hozzánk a Fudan 

Egyetem szervezésében a nemzetkö-
zi hallgatók: közel 40 országból 70 
hallgató.”

Meglepetésvendége is volt a július 
24-ei Pont Ott Partinak, videochaten 
keresztül láthattuk és hallhattuk Kris-
tóf Pétert, aki jelenleg az Egyesült 
Államokban található Rice Egyetemen 
tartózkodik a Neumann által biztosí-
tott ösztöndíjprogramnak köszönhe-
tően. Péter a NASA űrkutatási prog-
ramjában vehet részt. „Egy álmom vált 
valóra, amit a Neumann János Egyete-
mért Alapítványnak köszönhetek. Itt 
nemcsak azt ismerem meg, hogy ho-

gyan működik a NASA, hogy mi van a 
Hold túlsó oldalán, hanem azt is, hogy 
miért lesz az űrkutatás a következő 
évtizedek meghatározó területe” – 
mondta Péter.

A pontok kihirdetésére este 8 óra-
kor került sor. A két kivetítőre össz-
pontosult minden tekintet. Végül a 
legtöbben óriási mosollyal az arcukon 
kiállították: „FELVETTEK!”

A Hírös Agóra közreműködésével 
szervezett rendezvény házigazdái 
Kincses Szabi és Regán Lili DJ-páros 
voltak.

 Molnár H. Boglárka

Végigizgulták a fiatalok 
a Pont Ott Partit!

A NEUMANN JÁNOS EGYETEM 
ALAPKÉPZÉSEINEK IDEI 
PONTHATÁRAI
(a nappali, állami finanszírozású, 
magyar nyelvű képzések esetében)

Gazdaságtudományi Kar
–  Gazdálkodási és menedzsment – 

402 pont
– Pénzügy és számvitel – 402 pont
– Turizmus-vendéglátás – 395 pont
–  Kereskedelem és marketing – 386 

pont
– Nemzetközi gazdálkodás – 377 pont

GAMF Műszaki és Informatikai Kar
– Logisztikai mérnöki – 263 pont
– Gépészmérnöki – 255 pont
– Járműmérnöki – 255 pont
– Mérnökinformatikus – 236 pont
–  Üzemmérnök-informatikus – 149 

pont

Kertészeti és Vidékfejlesztési Kar
–  Gazdasági és vidékfejlesztési 

agrármérnöki – 177 pont
– Kertészmérnöki – 142 pont
– Mezőgazdasági mérnöki – 112 pont

A KÁROLI GÁSPÁR REFORMÁTUS 
EGYETEM KECSKEMÉTI 
KÉPZÉSEINEK IDEI PONTHATÁRAI
(állami finanszírozású alapképzések 
esetében)

Csecsemő- és kisgyermeknevelő 
 (nappali) – 223 pont
Csecsemő- és kisgyermeknevelő 
 (levelező) – 258 pont
Óvodapedagógus  
 (nappali) – 202 pont
Óvodapedagógus  
 (levelező) – 236 pont
Szociális munka  
 (levelező) – 201 pont
Szociálpedagógia  
 (levelező) – 226 pont

TOVÁBBI KÉPEK

Fotók: Banczik Róbert

A KECSKEMÉTI

MÉDIACENTRUM

MUNKATÁRSAT

KERESÜNK

Jelentkezni fényképes
önéletrajzzal a

ktv@kecskemetitv.hu 
e-mail címen lehet!

ONLINE SZERKESZTŐ-
ÚJSÁGÍRÓT 

KERES

Emelkedett hangulat a Hírös Agóra  
Deák téren felállított fesztiváldómjában
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CSATLAKOZZ 
 A TERÜLE�ÉDELMI 
TARTALÉKOSOKHOZ!
HAZASZERETET. KÖZÖSSÉG. TAPASZTALAT.

IRANYASEREG.HU
MAGYARORSZÁG BIZTONSÁGA ÉS BÉKÉJE KÖZÖS ÜGYÜNK.
KÉSZÜLT A HONVÉDELMI MINISZTÉRIUM MEGBÍZÁSÁBÓL, MAGYARORSZÁG KORMÁNYA MEGRENDELÉSÉRE.
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Szeptember 12-én közmeg-
hallgatás a Városházán
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 2024. szeptember 12-én 
16.30 órától 17.30 óráig közmeghallgatást tart, melyre tisztelettel várja 
az érdeklődő kecskeméti polgárokat és a helyben érdekelt szerveze-

tek képviselőit. Helye: Kecskemét, Kossuth tér 1. Városháza, Díszterem 
– áll dr. Temesvári Péter jegyző augusztus elejei közleményében.

A közmeghallgatás keretében a 
helyi lakosság és a helyben érde-
kelt szervezetek képviselői a he-
lyi közügyeket érintő kérdést és 
javaslatot tehetnek. A kérdést és 
javaslatot a közmeghallgatás idő-
pontja előtt legalább 10 nappal, 
abban az esetben, ha a kérdéssel 
vagy javaslattal érintett ügy ezen 
határidőnél később merült fel, leg-

alább 2 nappal korábban írásban 
kell benyújtani.

Az ügy későbbi felmerülésének 
okát a beadványban ismertetni 
kell. A beadványnak tartalmaznia 
kell a benyújtó nevét és lakcímét, 
helyben érdekelt szervezet esetén 
a székhelyét és a képviselő nevét, 
valamint a kérdés vagy javaslat rövid 
összefoglalását.

A Magyarország helyi önkormány-
zatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 54. §-ban foglaltak szerint 
a közmeghallgatás a helyi lakosság, 
valamint a helyben érdekelt szerve-
zetek képviselőinek személyes meg-
jelenése nélkül is megtartható.

A helyi közügyeket érintő kérdést 
és javaslatot az alábbi címre kell elő-
zetesen megküldeni:

• postacím: Kecskemét Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatala 
6000 Kecskemét, Kossuth tér 1.;

• e-mail: szervezes@kecskemet.
hu  (a kérdést és javaslatot aláírva, 
szkennelve kérjük megküldeni.)

A Kodály Művészeti Fesztivál 
július 22. és 28. között egy héten 
át kilenc helyszínen, tizenegy 
főeseménnyel és hét kísérő-

programmal várta közönségét. 
A mintegy félévszázados múltra 
visszatekintő fesztivál idén a 
kodályi inspirációra, a szellemi 
örökség hatásmechanizmusaira 
épült, azt volt hivatott tovább 
éltetni. A kecskeméti publikum 
olyan neves előadókat hallhatott, 
mint Péter Bence zongoravirtu-

óz, Daniel Rowland holland–brit 
hegedűművész, a Trió Passacag-

lia és a Kodály Vonósnégyes, de 
természetesen fellépett a Kecs-

keméti Szimfonikus Zenekar is 
Hollókői Huba vezényletével.

A Kodály Művészeti Fesztivál Csurka 
Eszter Munkácsy-díjas képzőművész 
SHIFT című tárlatával vette kezdetét a 
Hírös Agórában július 22-én. A kiállí-
tásmegnyitó után a Deák téri Kodály 
Ponton is elrajtolt a fesztivál a Kecs-
keméti Szimfonikus Zenekar ütős tri-
ójának – Kiss Imre, Majsai Bálint, Pa-
lotás Gábor – fellépésével, majd a nap 
zárásaképpen este a Kodály Vonósné-
gyes adott hangversenyt a Rákóczi úti 
KultKaszinóban.

Másnap, július 23-án este a Kodály 
Spicy Jazz zenekar adott koncertet a 
Romkertben. Az együttes Kodály Zol-
tán halálának 50. évfordulója tisztele-
tére 2017-ben indította útjára zenei 
projektjét azzal a céllal, hogy az isko-
lai énekórákról és kóruspróbákról jól 
ismert magyar népdalok friss, kreatív 
és lendületes megközelítésben ismét 
eljussanak a közönséghez, elsősorban 
a fiatalokhoz.

Különleges hangulatú koncert hely-
színe volt július 24-én este a kecske-
méti evangélikus templom, ahol Kiss 
Zsolt és a Four Bones Quartet adott 
koncertet. A muzsika hangjait Végh 
Lajos homokanimációja tette még na-
gyobb élménnyé. Másnap a Holland 
Ifjúsági Vegyeskar (Netherlands Mixed 
Youth Choir) és a De Tuin adott kon-
certet a piarista templomban Irene 
Verburg és Nemes László Norbert ve-
zényletével. A műsorban mások mel-
lett Kodály, Schubert és Mendelssohn 
művei hangzottak el, de a Lennon– 

McCartney szerzőpáros két dala is 
felcsendült énekkari átdolgozásban.

Július 26-án este Péter Bence vi-
lághírű zongoravirtuóz, a Guinness 
Rekordok Könyve szerint a világ leg-
gyorsabb kezű zongoristája adott telt 
házas koncertet a Kodály Művészeti 
Fesztivál keretében a Hírös Agóra 
nagyszínpadán. Mint a Kecskeméti 
Médiacentrumnak felidézte, utoljára 
gyerekkorában járt Kecskeméten, és 
most izgalmas számára, hogy zenei 
előadóként térhet ide vissza. Kon-
certje nagy sikert aratott, a közönség 

felállva tapsolt. Az előadást látványos 
fényeffektek kísérték.

A Kodály Művészeti Fesztivál utolsó 
előtti napján, július 27-én adott kon-
certet a Városháza díszudvarán, illet-
ve a Barátok templomában a Rajk Judit 
és Kéringer László énekművészekből 
és Zétényi Tamás gordonkaművész-
ből álló, tízéves múltra visszatekintő 
zenei formáció, a Trió Passacaglia. A 
nagy ívű program mellett a hangver-
seny további érdekessége volt, hogy 
két helyszínre tervezték, és a közön-
ség valóban sétált a két rész helyszí-

nei között, ahogyan azt az együttes 
neve és a választott program ígérte.

A Kodály Művészeti Fesztiválok 
történetében immáron harmadik al-
kalommal látványos atmoszférakon-
certtel zárult az egy héten át tartó 
programsorozat a Hírös Agóra ren-
dezésében. A záró eseményen Max 
Richter Vivaldi recomposed című 
szerzeményét játszotta a Kecskeméti 
Szimfonikus Zenekar Hollókői Huba 
karmester irányításával. A szólista a 
virtuóz holland–brit hegedűművész, 
Daniel Rowland volt.

Külföldi sztárok, hazai csillagok 
a Kodály Művészeti Fesztiválon

Az INTER TAN-KER Zrt. kecskeméti telephelyére keres munkatársat 

autóbuszvezető munkakörbe. 
Az autóbuszvezetői feladatkör ellá-
tása az INTER TAN-KER Zrt. üzemel-
tetésében álló autóbuszokon, Kecs-
kemét helyi járatain történik.
AZ ÁLLÁSHOZ TARTOZÓ 
ELVÁRÁSOK:

• D kategóriás jogosítvány
• PÁV II. alkalmasság, GKI kártya
• pontos, önálló munkavégzés
• megbízhatóság

AMIRE SZÁMÍTHATSZ, HA A CSAPATUNK TAGJA LESZEL:
• biztos megélhetést nyújtó bérezés
• cafeteria
• teljes munkaidős alkalmazotti munkaviszony
• korszerű és megbízható Mercedes-Benz járműflotta
• szállás biztosítása
• családtagoknak ingyenes utazás Kecskemét helyi járatain

Az önéletrajzokat a hr.kecskemet@intertanker.hu e-mail-címre várjuk. 
Érdeklődni a +36 30 353-9473 telefonszámon lehet.

Csatlakozz csapatunkhoz!

Véleményeket várnak a 
zöldterületek fejlesztésére
Kecskemét MJV Önkormányzata a város zöldfelületi rendszerének fejlesz-
tése érdekében Zöld Infrastruktúra Fejlesztési és Fenntartási Akciótervet 
(ZIFFA) készít. A város a tervezési folyamat részeként online felmérés kere-
tében szeretné megismerni a lakosok véleményét és felmerülő igényeit a 
zöldterületekkel kapcsolatban.

A kérdőív kitöltésére az alábbi linken van lehetőség:  
https://www.partimap.eu/hu/p/Kecskemet-ZIFFA-3.0/0

Fotó: Banczik Róbert

Fotó: Gyenes Kata

Fotó: Gyenes Kata
Fotó: Gyenes Kata

Péter Bence világhírű zongoravirtuóz, a Guinness Rekordok Könyve szerint a világ leggyorsabb kezű 
zongoristája adott telt házas koncertet a Kodály Művészeti Fesztivál keretében a Hírös Agóra nagyszínpadán

Barta Dóra, a Hírös Agóra igazgatója és Csurka Eszter 
Munkácsy-díjas képzőművész a SHIFT című tárlat, 
egyben a Kodály Művészeti Fesztivál megnyitóján

A kecskeméti evangélikus templomban Kiss Zsolt  
és a Four Bones Quartet adott koncertet

Zétényi Tamás gordonkaművész  
a Trió Passacaglia koncertjén
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Négy nap alatt közel ötezer 
látogatót csábított a Benkó 
Zoltán Szabadidőközpontba a 8. 
Bohém JAZZFŐVÁROS Fesztivál. 
Öt színpadon 15 ország 100 ze-

nésze játszott a klasszikus jazz 
legváltozatosabb műfajaiban.

Ragtime, blues, New Orleans-i jazz, 
dixieland, hot jazz, swing, boogie, 
bossa nova és rockabilly is szólt csü-
törtöktől vasárnapig a szabadidőköz-
pontban a JAZZFŐVÁROS fesztiválon. 
Idén a szabadtéri nagyszínpad helyett 
nagysátorba helyezték a rendezvény 
fő vonulatát a kiszámíthatatlan időjá-
rás miatt.

– Nagyon jó visszajelzéseket kap-
tam a közönségtől és a fellépő zené-
szektől is. Az új elrendezés a több-
ségnek tetszett, és szerencsére az 
időjárás is kedvezett a fesztiválnak, 
így minden szempontból sikeresnek 
mondható. A jegybevételt 30 száza-
lékkal növeltük úgy, hogy a jegyárak 
nem emelkedtek. Külön örülök annak, 
hogy a JAZZFŐVÁROS futáson a tava-

lyi 100 után idén 145-en vettek részt, 
annak ellenére, hogy a szombat mun-
kanap volt – értékelte az eseményt 
Ittzés Tamás fesztiváligazgató.

Nagyon sok külföldi vendég érke-
zett Kecskemétre a JAZZFŐVÁROS-ra, 
főként osztrákok, németek, angolok, 
de Amerikából is jöttek a régió jazz 
Woodstockjára. Így aztán a nagysá-

tor minden este megtelt. Mintegy 
kétszáz swingtáncos ropta a táncpar-
ketten a koncerteken, a közönségből 
többen a helyszínen sajátították el a 
tánclépéseket.

Négy nap alatt öt színpadon a 
műfaj igazi nagyágyúit hallhattuk, 
láthattuk. A fesztivál egyik ked-
vence volt a Hollandiából érkező 

Louis Armstrong Celebration Band, 
amely igazi New Orleans-i hangula-
tot varázsolt koncertjeire, de óriási 
sikert aratott a Norbert Susemihl’s 
Joyful Gumbo nemzetközi csapata 
és a házigazda Bohém Ragtime Jazz 
Band is, akik koncertjén a swingtán-
cosok még spontán táncpárbajt is 
tartottak.

Szombaton délelőtt rendezték meg 
a hagyományos JAZZFŐVÁROS futást, 
éjjel pedig fáklyafényben sárkányha-
jókkal szállhattak vízre a fesztiválo-
zók. Vasárnap zárult a koncertáradat, 
aznap rendezték meg a már elmarad-
hatatlan fesztiválprogramot, az Oh 
Yeah Day Ordibáló Versenyt Louis 
Arm strong előtt tisztelegve.

Ötezres tömeg a JAZZFŐVÁROS fesztiválon

TOVÁBBI KÉPEK

100 éve, 1924. 
augusztus 9-én 
K e c s k e m é -
ten hunyt el 
Mayerfi Zoltán 
szappangyáros. 
1860 márciu-
sában a hírös 
városban szüle-
tett. Iskoláit a kecskeméti református 
főgimnáziumban kezdte meg. Tanul-
mányait azonban 14 éves korában apja 
halála miatt félbeszakította, a családi 
vállalkozást átvette, találmányaival is 
fejlesztette, a céget hamarosan ország-
szerte ismertté tette. Az Iparegyesület 
igazgatója, az Ipartestület elnöke volt. 
Az Iparos Otthon létesítését ő vetette 
fel, annak megvalósításában is aktívan 
részt vett. Tagja volt a törvényhatósá-
gi bizottságnak és több egyesületnek. 
Szakmai cikkei többek között a Kecs-
keméti Lapok hasábjain jelentek meg. 
Szerkesztette és kiadta a Homok című 
folyóiratot.

50 éve, 1974. 
augusztus 16-
án Kecskemé-
ten hunyt el 
Madarász László 
pedagógus, a 
TIT megyei el-
nöke. Pozsony-
ban született 1916-ban. Tanulmányait 
Nagymegyeren, Kassán és Pozsonyban 
végezte. Tanári oklevelét 1938-ban 
szerezte. Ezt követően Losoncon és 
Miskolcon tanított. 1945-ben erősza-
kosan telepítették át Magyarország-
ra. 1948-tól Kecskeméten élt. Előbb a 
szakérettségis intézetet vezette, majd 
1951-től a Katona József Gimnázium-
ban tanított, 1957-ben pedig az iskola 
igazgatójává nevezték ki. 1959-től ha-
láláig a megyei tanács elnökhelyettese-
ként dolgozott. Szerepe volt a megye 
irodalmi folyóiratának megalapításá-
ban: a Forrás neki köszönheti a nevét. 

Lapunk 
archívumából

Mayerfi Zoltán méltatása
„Az Ipartestület székházán gyászlobogót 
lenget a szél. A gyászdrapériával bevont 
hatalmas diszterem mélyén diszes ravatal 
jelzi a kecskeméti iparosság mély gyászát, 
Mayerfi Zoltán halálát. Mayerfi Zoltán 
neve elválaszthatatlanul összeforrt a kecs-
keméti iparral. Az a fél emberöltő, amit 
a Kecskeméti Ipartestület elnöki székében 
eltöltött, páratlanul nagyvonalu, kolosszá-
lis munkásság utját jelzi. Mintaképe volt 
a puritán jellemü tisztességes iparosnak s 
mint a kecskeméti iparosság szellemi vezé-
re, olyan munkásságot fejtette ki, amely a 
testület történetének legfényesebb lapjaira 
kivánkozik. Eszményképe volt a fáradtsá-
got, áldozatot nem sajnáló vezérnek, sze-
rető atyja volt a kecskeméti iparosságnak, 
amely örökre szivébe zárta. Az ipartestü-
leti székház, melynek felépitése úgyszólván 
egyedül az ő önzetlen, lelkes munkájának 
az eredménye, mindennél ékesebben hirdeti 
halhatatlan emlékét. [...] Halála mérhetet-
len gyásszal tölti el szivünket, mert benne 
az iparosság lelkét, reményét és büszkesé-
gét vesztettük ei, aki fáradhatatlan volt a 
teremtésben, a vezérkedésben és a szeretet-
ben. [...] Kedves Halott! Isten veled, fáj a 
szivünk utánnad!” (KL, 1924. augusztus 12.)

Az elhunyt temetése 
„Az egész város őszinte, mély részvéte ki-
sérte tegnap utolsó utjára Mayerfi Zoltánt, 
az Ipartestület elhunyt elnökét. Hatalmas 
tömeg szorongott délután már a temetés 
előtt az Iparos Otthon előtti téren, hogy 
megtegye a végtisztességet a jobblétre 
szenderült legkiválóbb kecskeméti iparos-
nak. Sárkány Béla ev. esperes magas szár-
nyalásu beszédben méltatta az elhunyt 
érdemeit, akiben a tehetség, a képzettség 
és a lankadást nem ismerő dolgozni akarás 
ilyen csodálatosan nagyméretű harmóniá-
ban olvadt össze.”
 (KL, 1924. augusztus 13.)

A város 
krónikáiból

Természetvédelem  
határok nélkül:  
„a puszta kapuja”
Régi igény már, hogy a bugaci pusztára látogatók ne csak az 
idegenforgalmi látványosságokat ismerjék meg, hanem a helyi 
természeti értékeket is. Ennek a célnak a szolgálatába állt a 
közelmúltban átadott Puszta Kapuja látogatóközpont, ahol az 
érdeklődők részletesen kielégíthetik a témát érintő kíváncsisá-

gukat. A szerb–magyar koprodukcióban készülő Természetvéde-

lem határok nélkül magazinműsor bugaci riportja más érdekes 
hazai és vajdasági anyagokkal együtt a sorozat 70. adásában lát-
ható a Kecskeméti Televízió műsorán és a médium weboldalán, 
a kecskemetitv.hu-n. A műsor az Interreg IPA által támogatott 
forFUTURE projekt keretében valósul meg.

A Természetvédelem határok nél-
kül magazinműsor 70. adásának veze-
tőanyaga a Puszta Kapuja Információs 
Központ július másodikai átadásáról 
tudósít, amit a Kiskunsági Nemzeti 
Park Igazgatósága hozott tető alá 
Bugacon. Az idelátogatók mostantól 
bőséges információt kaphatnak a ho-
mokpuszták növény- és állatvilágáról, 
a bugaci táj történetéről és annak vál-

tozásairól, valamint az ott élő embe-
rek hétköznapjairól is.

– Az állami természetvédelemnek 
a feladatellátása már messze túlmutat 
a védett fajok és élőhelyeik megőrzé-
sén, egyre több feladatunk van a nem-
zeti parkoknál a régészeti örökség, 
a kulturális örökség, a hagyományos 
gazdálkodási módoknak a megőrzé-
sében, továbbvitelében és mindezek-

nek a bemutatásában is – fogalmazott 
a megnyitón dr. Rácz András környe-
zetügyért felelős államtitkár. Elmond-
ta, erre az újfajta tevékenységre egyre 
nagyobb a társadalmi igény. Az érdek-
lődést és ennek a munkának az is-
mertségét az is igazolja, hogy közvé-
lemény-kutatások szerint a lakosság 
több mint 90 százaléka hallott a hazai 
nemzeti parkokról, s a válaszadók 70 
százaléka tudatosan keresi is az ott 
szervezett programokat. A Puszta 
Kapuja Információs Központtal kiváló 
újabb lehetőség adódik a téma ked-
velői számára, hogy a természetvéde-
lemmel, a helyi néprajzzal kapcsolat-
ban újabb ismereteket szerezzenek.

A fejlesztés 288 millió forintos visz-
sza nem térítendő európai uniós tá-
mogatásból valósult meg.

A Természetvédelem határok nél-
kül című, az Európai Unió Interreg IPA 
programja által támogatott szerb– 
magyar magazinműsor 70. adása 
egyebek mellett bemutat még egy új-
vidéki gólyatelepet, valamint tudósít 
egy „Együtt a Földünkért” című óbe-
csei családi napról, és a megszokott-
nál hamarabb telelni induló gólyacsa-
patokról is.

 Vandlik János

Kéthetente szombatonként  
A KECSKEMÉTI TV MŰSORÁN

Fotók: Banczik Róbert

Őrült hangulat a JAZZFŐVÁROS-on – Tom White and the Mad Circus Minden este óriási swing buli kerekedett a koncerteken

A Louis Armstrong Celebration Band volt a fesztivál egyik kedvence

A házigazda Bohém Ragtime Jazz Band
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TUDTA?

Magyarországon ma

kétszer annyi roma

dolgozik,

mint 2010-ben.
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TUDTA?

Háromszor többet

költünk szociális

gyermekétkeztetésre,

mint 2010 előtt.
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Bulgária nyerte a gyermek-
otthonok Európa-kupáját 

A július 15. és 18. között huszonharma-

dik alkalommal megrendezett Gyer-

mekotthonok Labdarúgó Európa-kupa 
tornája ezúttal a bolgár csapat győzel-
mével ért véget.

A július 15–18-ig tartó kecskeméti sportrendez-
vényre külföldről Szerbiából, Romániából, Bulgá-
riából, Németországból, Bosznia-Hercegovinából 
és Lengyelországból érkeztek hátrányos helyzetű 
sportolók. Az állami gondoskodásban élő magyar 
fiatalok hét gyermekotthonból – Debrecen, Tolcs-
va, Komádi, Kelebia, Kiskőrös, Gönc és Budapest 
– egy-egy csapattal képviseltették magukat a 
labdarúgó tornán. A fiatal labdarúgók a Kecske-
méti Atlétikai Centrumban kialakított pályákon 
mérkőztek meg az Európai Labdarúgó-szövetség 
(UEFA) szabályainak megfelelően. 

A 23. Gyermekotthonok Európa-kupa döntője 
rendezvény győztese idén Bulgária lett, ők vihet-
ték el az Európa-kupa győztes csapatának járó 
vándorserleget. Az élen végzett csapatnak az 
első helyezett serlegét, a vándorkupát, valamint 

az aranyérmeket Bulgária magyarországi nagy-
követe, Christo Polendakov, valamint az Egész-
séges Életmód Hit és Sport alapítvány elnöke, 
Radics Kálmán adta át.

Az eredményhirdetésen részt vett és díjat 
adott át Gellei Imre, a magyar labdarúgó-válo-
gatott volt szövetségi kapitánya, versenyigaz-
gatóként Petrika Ibolya volt olimpikon, vala-
mint Szamler László önkormányzati képviselő 
és Sztojka István, az Egészséges Életmód Hit és 
Sport Alapítvány szakmai igazgatója is.

Csapathelyezések: 
1. Bulgária
2. Kelebia 
3. Komádi 
4. Kiskőrös 
5. Szerbia 
6. Gönc 
7. Tolcsva 
8. Debrecen 
9. Budapest 

A teljes cikk – különdíjakkal, elismerésekkel –  

a Hírös.hu-n olvasható.

Világhírű továbbképző központban  
készültek a kosárlabda akadémisták

Ivkovicné Béres Tímea, a Mercedes-Benz Gyár Nemzeti 
Kosárlabda Akadémia vezetője 2016 decemberében jelen-

tette be, hogy együttműködési megállapodást kötöttek a 
Szerbiában található Yubac Basketball Camppel, vagyis a 
több mint három évtizedes hagyományokra visszatekintő, 
nemzetközileg is elismert, magaslati kosárlabda-edzőtábor-
ral. Azóta minden évben a kecskeméti akadémisták egy-egy 
csoportja edzőik kíséretében részt vett továbbképzésen.

Ebben az évben július 14-e és 21-e között 6 
akadémista leány és 11 fiú utazott el a cso-
dálatos környezetben, 1700 méteres magas-
ságban fekvő edzőtáborba. Sportcsarnokban 
és szabadtéren is sok pálya tartozik a komple-
xumhoz. A Yubac tábor különlegessége, hogy 
világhírű kosarasok is rendszeresen edzőtá-
boroznak itt, gyakran találkozhatnak a fiata-
lok NBA-s kosarassal is.

Az egyhetes felkészülésre a kecskeméti 
akadémia edzői, Csomor Flóra és Pásztor 
Dávid kísérték el a fiatalokat. A tábor nem az 
üdülésről szólt, nagyon kemények voltak az 
edzések, de a gyerekek hozzáállására nem 
volt panasz. Naponta két, illetve három edzés 
volt, valamint egy elméleti óra is színesítette 
a programot.

Csomor Flóra szerint összeségében szak-
ember és sportoló számára is előremutató 
élmény volt a tábor. 

Értékelése szerint a kecskeméti akadémia 

leány kosárlabdázói kiemelkedtek a mezőny-
ből, köszönhető annak is, hogy az elmúlt 
szezonban nagyon sokat fejlődtek. Két lány, 
Bodor Dorka és Pelikán Vanessza a kiválasztó 
programba is bekerült. Pelikán Vanessza lett 
az MVP a lányoknál. Szerinte nagyon jó lehe-
tősége ez a fiataljainknak, a nyári pihenőidő-
szakban fejlődhetnek a megszokottól eltérő 
környezetben.

A fiúkkal Pásztor Dávid edző kapott san-
szot. Ebben a szakágban még nagyobb volt a 
konkurencia.

A Yubac táborban a külföldi edzők is aktí-
van részt vettek a mindennapi munkában, se-
gítettek a fordításban. A képzés angol nyelven 
folyt.

Természetesen egy kis kirándulás is szí-
nesítette a programot a közeli Bajina Bašta 
városába.

További infó a táborról:  
https://www.yubac.rs/about-us/camp-info/

Július 14-én indult el Homoki 
Tamás alpolgármester vezeté-

sével a kecskeméti küldöttség 
Mexikóba, az 56. Nemzetközi 
Gyermekjátékokra. A Kecske-

méti Sportiskola U15-ös leány 
röplabdacsapata és 4 leány 
atlétája, valamint 7 KTE-s, KLC-s 
és honvédos fiú labdarúgója 
képviselte városunkat. Buda-

pestről 27 órán át tartott a 23 
fős küldöttség útja Frankfurton 
keresztül Mexikóvárosba, majd 
onnan busszal Leon városá-

ba, a rendezvény helyszínére. 
Magyarországot három város, 
Kecskemét, Sopron és Szom-

bathely képviselte.

A Nemzetközi Gyermekjátékok létre-
jötte Metod Klemenc, 1934-ben Ljubl-
janában született szlovén sportoktató 
elképzeléséből született. A cél az 
volt, hogy a 12 és 15 év közötti gye-
rekeket versenybe hívják, elősegítve 
a barátságot, a tiszteletet és a megér-
tést a különböző országokból érkező 
fiatalok között. Az ICG (International 
Children’s Games) következő helyszí-
ne az észtországi Tallinnban lesz 2025 
augusztusában.

Csizmadia Szabolcs a sportiskola 
röplabdacsapatát vezette. A csapat 
tagjai: Argat Maja, Baranyi Anna, 
Bozsik Nóra, Fekete Laura, Kákonyi 
Fruzsina, Sámán Eliza.

Csizmadia Szabolcs beszámolója 
szerint 15-én hajnalban érkeztek meg 
Leon városába. Hétfő az akklimatizáló-
dással telt, kedden már tudtak edzeni 
a játékosok, és aznap a megnyitót is 
megrendezték. A Szombathellyel, a 
helyi Leon csapatával, majd az osztrák 
Innsbruckkal kezdték a tornát a lányok.

– Mindenki nagy izgalommal és 
elszántan indult el reggel a verseny-
helyszínekre. Sajnos szinte teljesen 
egyszerre kezdtek az atléták és mi, 
röpisek, így nem tudtunk egymásnak 
szurkolni. Ahogy véget értek az első 

mérkőzések, jöttek a csodásabbnál 
csodásabb hírek. Továbbjutottak az 
atléták, nyertünk mi is. A szombathe-
lyi lányokat sikerült megvernünk 2–0 
arányban. A második mérkőzésünk 
a helyi, leoni csapat ellen volt, ahol 
szintén 2 szettben sikerült diadalmas-
kodnunk. A nap utolsó eseményén, 
az osztrák Innsbruck csapata ellen 

játszottunk. Ezt a mérkőzést is szett-
veszteség nélkül sikerült abszolvál-
nunk, így 3 meccs után hibátlan volt 
a mérleg – ismertette az első verseny-
nap eredményeit Csizmadia Szabolcs.

A következő nap felemásan indult, 
mert a lányröplabdások is elszenved-
ték első vereségüket. Röplabdában a 
Kaunas elleni vereséget követően a 

Tallinn csapatától is két szoros játsz-
mában kikaptak a kecskemétiek. Sze-
rencsére a lengyel Plock csapata ellen 
sikerült javítani, így a bronzéremért 
játszhattak a Szombathely ellen. A 
bronzcsatában egy elveszített szett 
után sikerült egyenlíteni, majd jöhe-
tett a mindent eldöntő játszma. Dön-
tő helyzetben egy labdamenetet sike-

rült megnyerni, ami akkora erőt adott 
a lányoknak, hogy 9–13-ról, fordítani 
tudtak 17–15-re.

– Hatalmas gratuláció a lányoknak – 
tette hozzá az edző.

A küldöttség tagja volt Lovas Zol-
tán, az önkormányzat sportreferense 
is.

Zsámboki Anna kísérte az atlétákat. 
– Az utazás nagyon hosszú volt, nyolc 
óra az időeltolódás, ennek ellenére 
jól indult az ott tartózkodás. Tudtunk 
edzeni a versenyek előtt kétszer is, 
ami nagyon fontos volt az időeltoló-
dás miatt. Domokos Szonja 800 mé-
ter síkfutásban a legjobb idővel jutott 
döntőbe, és ott aranyérmet nyert. 
Takács Luca távolugrásban második 
helyen végzett, annak ellenére, hogy 
ő volt az indulók között az egyik leg-
fiatalabb. Ez nagyon szép eredmény, 
továbbá magasugrásban is ötödik lett. 
Nyolcadik helyen végzett Nagy Hanna 
súlylökésben és Rákosi Noa magasug-
rásban. Ezek az eredmények azt mu-
tatják, hogy edzőik – Adamik Zoltán, 
Simik László és Németh Gyula – jól ké-
szítették fel a gyerekeket a versenyre. 
Az eredmények mellett a lányok óriási 
élményekkel lettek gazdagabbak, ta-
lálkoztak nagyon sok ország sportoló-
jával. Nagyon elégedett vagyok velük 
és nagyon büszke vagyok rájuk – érté-
kelte az atléták szereplését az edző. 
– A visszautazás előtti napon a több 
mint 1,2 millió lakosú Leon városában 
voltunk, és igyekeztünk az egyetlen 
szabad napunkon megmutatni a vá-
rost a gyerekeknek, akik bepillanthat-
tak Mexikó igazi arcába – tette hozzá.

Sikeresen szerepeltek a sportiskolások  
A NEMZETKÖZI GYERMEKJÁTÉKOKON

Fotó: Varjas Gabriella

A kecskeméti delegáció a mexikói Leonban 
rendezett 56. Nemzetközi Gyermekjátékokon



2024. augusztus 8.

16 | HIRDETÉS

Készült a Nemzeti Rendezvényszervező Ügynökség Nonprofit Zrt. megbízásából.

 Isten éltessen,  
Magyarország!

augusztus 17-20.
szentistvannap.hu


